
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . június 6 .

pm ggydiés Hivatala

iroman

	

: ). )//CC,5h
é~ett 2 05 JúN 0 8,

Írásbeli kérdés

„Számíthatnak-e az Ön támogatására a Nógrád megyei emberek? " címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Petrétei József miniszter úrhoz . Kérdésemre válaszát írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nógrád megye foglalkoztatási helyzetének javítása, az ott élő munkanélküliek munkához juttatása és
ez által a térség életszínvonalának növelése érdekében Országgyűlési Határozati Javaslatot nyújtottunk
be .
A javaslat beterjesztését különösen indokolttá tette, hogy Nógrád megyében egy év alatt 1214 fővel
gyarapodott a regisztrált munkanélküliek száma .
A munkanélküliségi ráta megyei szinten 16,2 %, de például a salgótarjáni kistérségben 20,5 % .
A kormányváltás óta sajnálatos módon kivonult Pásztóról a SOLE Rt., Bátonyterenyéről a Hammerl-
Hungária .
Bezárták a nagyoroszi laktanyát, 800 főt építettek le a szécsényi elektronikai cégnél, 120 embert a
Nógrád Volán Rt.-nél, 150 főt a salgótarjáni önkormányzatnál .
80 embert bocsátottak el a Zalakerámia romhányi üzeméből, felszámolták a balassagyarmati
Finomkötött Kft.-t, felszámolás alatt áll a salgótarjáni IPC-SVG Kft- és az Őblösüveggyár .
Számtalan kis- és középvállalkozás helyzete rosszabbodott, a befektetői tőke érdeklődése jelentősen
visszaesett, a megye fejlődési dinamikája megtört .
Az általam is jegyzett Határozati Javaslat elfogadása megteremtheti annak lehetőségét, hogy
Magyarország egyik legelmaradottabb megyéjének felzárkóztatási folyamata felgyorsuljon, a
foglalkoztatási helyzet javuljon .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számíthatnak-e az Őn támogatására a Nógrád megyei emberek?

A beterjesztett Országgyűlési Határozati Javaslat támogatói között üdvözölhetjük-e Őnt?

Várom válaszát!
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